
Ærede retsudvalg, ærede folketingsmedlemmer,

Hvad er status for så vidt angår Forslag til folketingsbeslutning nr. B 56 om mulighed for 
eftergivelse af sagsomkostninger i straffesager af 11. januar 2011?

Jeg undersøger regelmæssigt Folketingets hjemmeside for at se, om man er kommet videre, men det 
er man tilsyneladende ikke, og det på trods af at der gået næsten et år siden fremsættelsen.

Jeg må erkende, at dette ikke lever op til det indtryk, jeg fik, da jeg så fremsættelsestalen og de 
dertil hørende bemærkninger fra folketingsmedlemmerne. Tingets medlemmer gav udtryk for en 
anden indstilling end den der fremgår af arbejdet med det pågældende forslag.

På forhånd tak.
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